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Radna Miasta Poznania 

 

 

Szanowny Pan Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

 

INTERPELACJA 

 

Szanowny Panie Prezydencie! 

Uprzejmie chciałam zapytać jaka jednostka zajmuje się usuwaniem śmieci z betonowych 

koszy na Podolanach? Na rogu ulicy Nałęczowskiej i Krynickiej kosz jest nieustannie 

przepełniony, a dookoła leżą śmieci. Taki stan rzeczy powoduje iż okolica staje się dzikim 

wysypiskiem śmieci. Proszę o interwencję w tej sprawie. Załączam zdjęcia z 24 kwietnia i 29 

kwietnia. 

 

Z poważaniem 

Ewa Jemielity 


